
 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten, de heer L. Verbeek 
 
15 april 2023 
 
Geachte voorzitter, 
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Regelement van Orde stelt de fractie 
van GroenLinks de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde 
Staten. 
 

Naar aanleiding van het besluit van ProRail en NS om de stationsingangen aan de 

Visarenddreef te sluiten heeft de fractie van GroenLinks de volgende vragen. 

Overwegende dat veel statenleden en andere bewoners van het Provinciehuis 

gebruik maken van deze ingang en dat het van belang is het reizen met de trein niet  

te ontmoedigen, 

1. Is het college het met GroenLinks eens dat de ingangen belangrijk zijn voor 

reizigers die van/naar de zuid(west)kant van Lelystad (en het provinciehuis) 

reizen en het dus ongewenst is dat deze ingangen gesloten zijn? 

2. Deelt het college onze mening dat de ontstane situatie gevaarlijker is omdat nu 

veel meer mensen de weg onder het station door (de Visarenddreef) over 

moeten steken op weg van en naar de ingangen in de stationshal? 

3. Welke acties zijn er ondernomen om NS en ProRail hierover op andere 

gedachten te brengen? 

4. Is het college zich ervan bewust dat de Stationshal nu de enige mogelijkheid is 
om de perrons te verlaten en is het college het met ons eens dat dit een 

veiligheidsrisico met zich meebrengt bij bijv. brand?  

5. Is het college bereid met NS en ProRail over deze problematiek in gesprek te 

gaan? 

 

Namens de fractie van GroenLinks 

Martin Minnema en Jaya Noordman 

 

 


